

國立清華大學華德福教育碩士在職學位學程
National Tsing Hua University Master's Program in Waldorf Education
 更換指導教授申請表
Application Form for Changing Thesis Advisor

申請日期 Date : 年 Year/ 月 Month/ 日 Day/

姓名 Name (簽名 Signature)		學號 Student ID.	
原指導教授 Original advisor		新指導教授 New advisor	
申請理由 Reason			
原指導教授 意見及簽名 Opinion & Signature from the original a d v i s o r	簽核日期 Date : 年 Year/ 月 Month/ Day/日		
新指導教授 意見及簽名 Opinion & Signature from the new advisor	簽核日期 Date : 年 Year/ 月 Month/ Day/日		
主任簽章 Program Chair: _____			
年 Year/ 月 Month/ Day/日			
院長簽章 Dean of College of Education: _____			
年 Year/ 月 Month/ Day/日			

注意事項 Notes：

- 1、若更換指導教授，請填具「更換指導教授申請單」並敘明理由，再經原指導教授及新聘指導教授簽名後，送至學程辦公室院由主任核定後送院辦公室由院長核定，並以一次為限。

If changing thesis advisors is necessary, please fill out the "Application Form for Changing Thesis Advisor" and explain the reasons. The form must be signed by the original and new advisors before being submitted to the department office for approval. Only one change is allowed.

- 2、指導教授以本校專任師資優先考量，如選擇外籍教師擔任指導教授，須同時選擇一位本校專任教師共同指導。

Priority will be given to full-time faculty members at our university when selecting thesis advisors. If an external faculty member is selected as an advisor, a full-time faculty member from our university must also be selected to co- advisor.

- 3、若更換指導教授，請填具「更換指導教授申請單」並敘明理由，再經原指導教授及新聘指導教授簽名後，送至院辦公室由院長核定，並以一次為限。

If changing thesis advisors is necessary, please fill out the "Application Form for Changing Thesis Advisor" and explain the reasons. The form must be signed by the original and new advisors before being submitted to the department office for approval. Only one change is allowed.